

CHINATOWN DISTRICT MANAGEMENT ASSOCIATION, INC.
217 PARK ROW, SUITE 9
NEW YORK NY 10038-1101



www.ExploreChinatown.com
www.ChinatownBID.org | Tel. 212-346-9288
www.facebook.com/CPLDC
Twitter#: @ChinatownNYC

NOTICE OF ANNUAL MEETING

The Chinatown District Management Association, Inc. (aka Chinatown B.I.D.)

**Thursday, January 26, 2017 at 6:00 PM
at the Chinatown BID's Community Room
75 East Broadway, Lower Level Suite B8
New York, NY 10002
(corner of East Broadway/Market/Henry Streets)**

The annual meeting will review the 2016 events and financial information of the B.I.D., to discuss plans and elect board of directors for 2017.

This meeting is open to the public, Please stop-by 217 Park Row, Suite 9, Monday to Friday, 9:30 am to 5:00 pm, before January 23, 2017, to register and in order to be able to vote at the meeting. RSVP at **212-346-9288** or send an e-mail to: supportBID@gmail.com.

會議通知

華埠商業改進區誠邀閣下參加本年年會:

2017年 1月26日 星期四下午六時

華埠商業改進區社區會議廳

東百老匯 75 號 土府, B8室

(東百老匯、顯利街及市場街之間)

會議主要是回顧一年來的工作、匯佈財務狀況、討論未來發展計劃，同時進行董事選舉。

未曾登記的會員可以在2017年1月23日之前，來柏路 217 號 二 樓 9 號辦理，以確保可以在大會上投票。歡迎關住華埠人仕參加出席，請致電 **212-346-9288** 或電郵 supportBID@gmail.com 預先通知留座。